

## 《单词百科:subjectivism是什么意思?subjectivism怎么发音?subjectivism的解释和用法》

英语单词subjectivism是什么意思?subjectivism怎么读?subjectivism怎么发音?单词帝为您整理了subjectivism的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### subjectivism怎么读

subjectivism的读音:[s b d ekt v z m]

### subjectivism的意思

1、n.主观主义;

### subjectivism的双语例句

1、 In scientific discussions it is essential to guard against subjectivism and arbitrariness.

在科学讨论中要严防主观武断.

2、 In criticism, it is essential to guard against subjectivism and arbitrariness.

批评要防止主观武断.

3、 This time the movement will be aimed at three bad styles, bureaucracy, sectarianism and subjectivism.

这次整风,就是整顿三风,整顿官僚主义,宗派主义和主观主义.

4、 Still, it is probably correct to call ours the era of subjectivism.

不过,将我们所处的时代称为主观主义时代可能还是正确的.

5、 That is why we have combatting subjectivism, which has two aspects: dogmatism and empiricism.

反对主观主义有两个方面,即反对教条主义和反对经验主义.

6、 Theoretically we should know the duality of globalization with subjectivism and objectivism.

在理论上我们要认识到全球化具有客观性和主观性二重性.

7、 Hence there are two kinds of subjectivism in our Party, dogmatism and empiricism.

所以,我们党内的主观主义有两种:一种是教条主义,一种是经验主义.

8、 To combat subjectivism we must propagate materialism and dialectics.

我们要反对主观主义,就要宣传唯物主义,就要宣传辩证法.

9、 However, its too much stress on hypothesis made it prone to subjectivism and skepticism.

但由于其方法过于注重假设,易倾向于主观主义、疑主义.

10、 Stereotyped Party writing is a vehicle for filth, a form of expression for subjectivism and sectarianism.

党八股是藏垢纳污的东西,是主观主义和宗派主义的一种表现形式.

11、In of methodology, legal economy goes astray into the subjectivism, individualism and maximum of simple efficiency.

法律经济学在方法论上,走上了主观主义、个人主义和单纯效率最大化的歧途.

12、The relationship between subjectivism and objectivism is not that of exclusion, but that of integration.

两者不是相互排斥而是相互融合的关系.

13、This does not completely refute the charge of subjectivism.

这样说并不能完全驳倒说我们是主观主义的责难.

14、I believe there will always be subjectivism.

我看那一年都会有主观主义.

15、I won't go into bureaucracy today and will deal only with subjectivism and sectarianism.

官僚主义那个东西我今天不讲,只讲主观主义和宗派主义.

16、Must correct the wrong inclination of subjectivism of any kind in time.

必须及时纠正任何形式的主观主义错误倾向.

17、Though we have done well in the last few years, subjectivism is evident everywhere.

我们这几年的工作是有成绩的,但是主观主义的毛病到处都有.

18、Let me speak now about subjectivism.

现在我来讲一讲主观主义.

以上是单词帝为您整理的subjectivism怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于subjectivism的用法、subjectivism的释义、subjectivism的相关详情请点击：<https://dict.dancidi.com/subjectivism>